
 

 

  

 

 

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ДЕЦАТА, МЛАДЕЖТА  И СПОРТА  

 

 

П Р О Т О К О Л  № 64 

 
Днес, 12.07.2023 г. /сряда/ от 13.00 ч. се проведе заседание на ПК за децата, младежта   и  

спорта  към СОС . Заседанието беше открито от   г-н Анатоли Илиев – зам.председател в 

13.10 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 7 /седем/  

общински съветници поради което заседанието може да бъде проведено.  

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложеният дневен ред не бяха направени предложения за изменения и допълнения. 

Членовете на комисията гласуваха предложеният дневен ред, както следва: 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател - 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател - 

4 Диян Стаматов за 

5 Екатерина Йорданова - 

6 Анна Стойкова за 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов - 

10 Яна Тодоранова       За 

11 Петко Димитров       за 

  Общо гласували:        7 

  в т.ч.: 

                                  За        7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема  дневния ред за заседанието на комисията. 

       Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 
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По т.І от Дневния ред:  

 

Н.Димитрова запозна комисията с Доклад вх.№ СОА23-ВК66-4017/22/04.07.2023 г. 

относно Финансиране на проекти по Програма „София-град на младите и активните“, 

в изпълнение на Решение № 290 по протокол № 75 от 27.04.2023 г. на Столичен 

общински съвет 

П.Димитров поиска информация относно графиците по  изпълнението на договорите, 

тъй като някои от тях са в много скоро време. Кога ще бъдат сключени договорите? 

Н.Димитрова отговори, че договорите са почти готови. Трябва да излезе решението 

На СОС за да може да се впише. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение : 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател - 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател - 

4 Диян Стаматов за 

5 Екатерина Йорданова - 

6 Анна Стойкова за 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов - 

10 Яна Тодоранова       За 

11 Петко Димитров       за 

  Общо гласували:        7 

  в т.ч.: 

                                  За        7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Г-жа Татяна Георгиева се присъедини към заседанието. 

 

По т.II от Дневния ред:  

 

Д.Райчева – кмет на р-н Нови Искър запозна комисията с Доклад вх.№ СОА23-

ВК08-9060/23.06.23г. относно     Предоставяне за безвъзмездно използване на спортен 

терен, находящ се в с. Житен, Район „Нови Искър“ с идентификатори 29430.4705.84 и 

29430.4705.628        

 

В.Калановски   зададе въпрос, че в източната част има някаква желязо-бетонна, 

двуетажна сграда и дали е към стадиона.  
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Отговорът от председателя на спортния клуб от с. Житен бе, че това е извън 

очертанията на стадиона.  

 

В.Калановски заяви, че срокът за отдаване е прекалено комфортен за тези единадесет 

точки подобрение, което ще направят и предложи да се намали на три години 

Д.Райчева поясни, че досега футболния клуб изцяло със собствени средства е 

поддържал базата, никакво общинско финансиране не е имало. Тя помоли както до 

сега при други доклади срока да бъде 5+5 години. Ако пет години са добросъвестни 

ползватели на общинския терен и правят необходимите инвестиции да се удължи с 

още пет. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател - 

4 Диян Стаматов за 

5 Екатерина Йорданова - 

6 Анна Стойкова за 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов - 

10 Яна Тодоранова       За 

11 Петко Димитров       за 

  Общо гласували:        8 

  в т.ч.: 

                                  За        8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

По т.III от Дневния ред: 

 

Писмо вх.№СОА23-ВК66-2361/14/04.07.23 г. относно график за мониторинг на 

образователни институции, районни администрации, малки населени места, спортни 

клубове и организации по Програми Спорт в района», «Спорт за деца и ученици», 

«Спорт за всички» сесия 2023 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

 

Комисията приема писмото за сведение. 

 

По т.IV от Дневния ред: 

Писма с вх.№СОА23-ГР94-3103/12.06.23 г., вх.№СОА23-ГР94-3103/1/14.06.23 г. и 

вх.№СОА23-ГР94-3103/2/26.06.23 г. 
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В.Калановски  предложи на следващо заседание да се обърне повече внимание на 

този случай, тъй като има подписка от граждани и ако има вариант да се направи 

изменение на решението. 

 

Я.Тодоранова заяви, че не се съмнява в решението, което е гласувано и  предложи да 

се направи необходимото проучване, да се формира мнение и на следваща комисия да 

се  вземе решение 

 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

 

Комисията отлага гледането на писмата за следващата комисия за да се събере повече 

информация по казуса. 

 

По т.V от Дневния ред: 

 

Писмо вх.№СОА23-НЦ62-412/1/12.06.23 г. 

 

Л.Радоева – експерт от д-я „Спорт и младежки дейности“ представи писмото пред 

комисията като заяви, че при извършена служебна проверка е и с оглед установените 

несъответствия с нормативните изисквания Футболен клуб „Урвич 1960“ няма право 

да кандидатства за учредяване безвъзмездно право на ползване за срок от 10  години 

върху стадион в село Долни Пасарел, поради прекратено членство в съответната 

спортна федерация. 

 

По т.VI от Дневния ред: 

 

Писмо-искане вх.№СОА23-НЦ62-447/13/28.06.23 г. 

 

На заседанието присъства вносителя на подписката г-н Боян Суланов, който 

представи писмото. Той сподели, че спорта стрийт фитнес е много популярен в р-н 

Красно село и има искане от живущите да бъде бъдат построени още една-две такива 

стрийт фитнес площадки, тъй като тази която се намира в близост до така наречения 

„Кафеза“  не е достатъчна и непрекъснато се образуват опашки от желаещи. Искането 

е съгласувано с районния кмет. 

Т.Георгиева заяви, че ще осъществи връзка с районния кмет и ще се подеме 

инициативата да се подготви доклад съвместно с общински съветници и г-н Русев за 

изграждането на такава площадка. 

 

По т.VII от Дневния ред: Разни 

 

Комисията разгледа писмо с вх.№СОА23-ВК66-6642/11.07.23 г. относно  шестмесечен 

отчет за дейността на дирекция "Спорт и младежки дейности" 

 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

 

Комисията приема писмото за сведение и дава положително становище. 
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Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието на комисията в 

13.30 ч. 

 

Протоколът е изготвен на 14.07.23 г. 

 

 

 

 

 

 

Експерт:               Председател:               П 

/Д.Пунчева/              /Татяна Георгиева / 

 

 

                               Зам. предс.:                 П 

      /Анатоли Илиев/ 

 

 

                  


